
Adlelings bestyrelsesmøde 30 oktober 2017 

 

Fremmødte 

Bente, Claus,  Kim Ole  og Birgit  

 

Dagsorden: opfølgning på afdelingsmødet i september  

 

Der er fremsat et ønske om at oprette en pettang bane i rund kredsen – vi tog den beslutning at det ikke 

ville blive nok brugt i forhold til prisen for oprettelse og vedligehold. 

Der er også blevet fremsat et ønske om at få foretaget en fugtigheds   måling – vi blev enige om at kontakte 

Michael for at få et kvalificeret bud. 

 Ligeledes blev der også fremsat et foreslag om markering på parkeringspladsen -også her kontakter vi 

Michael  

Vi skal også have en opfølgning på om der kommer flis på legepladsen samt en opfølgning på havearbejdet 

– hække og græsplæner   

 

Slut men ikke mindst blev afdelingsbestyrelses julefrokost sat til 25nov 

 

Birgit Kleist Ågården  


